
 

 

El sotasignat, Miguel-Angel Ibáñez Giner, portaveu del Grup Municipal 
de Ciutadans a l’Ajuntament de Gavà,  
 
D’acord al que s’estableix al Títol II, Secció Tercera, article 66 del ROM,  
la següent pregunta per ser contestada al Ple: 
 
 
EXPOSEM 
 
 Al Ple de novembre de 2008, vam presentar un prec demanant 
que s’arreglessin les escales del pont de l’avinguda del Mar, que creua 
l’autovia de Castelldefels (C-31) i que dona accés a la vorera del Tenis 
Pineda Gavà, donat que no compleix la normativa i donades les queixes 
d’alguns veïns per aquest motiu. 
 

L’Equip de Govern ens va respondre, segons consta a l’acta del 
Ple, que “... no ens sorprèn el seu prec, que evidentment acceptarem i 
traslladarem a la Direcció General de Carreteres amb l’objectiu de que 
duguin a terme les millores oportunes o bé ens autoritzin a arranjar-ho 
novament. En qualsevol cas, digué finalment el tinent d’alcalde, prenem 
nota del seu prec i valorarem les opcions i les possibilitats reals 
d’actuació.”  

 
Donat que quasi dos anys després els esglaons de la part central 

de les escales continuen en un estat lamentable, 
 

 
PREGUNTEM 
 

• Portarà a terme la Direcció General de Carreteres o l’Ajuntament 
les millores oportunes en els esglaons de la part central de 
l’escala? Si es així, quan? 

 
 
A Gavà el 29 de setembre de 2010. 

 
 
 
 

Miguel-Angel Ibáñez Giner 
Grup Municipal Ciutadans de Gavà 


